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Концепция руководства чтением А. Н. Ванеева: продолжение дискуссии 

 

Рассмотрена история развития и концептуальные положения теории 

руководства чтением, проанализирован вклад А. Н. Ванеева в её разработку. 

На основе изучения приоритетов государственной политики, в том числе, 

Национального проекта «Культура», сделан вывод, что руководство чтением 

(или, в современной терминологии, продвижение чтения) составляет сегодня 

основу библиотечной науки, практики и образования. 
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Olga L. Churаsheva 

A. N. Vaneev’s concept of reading guidance by: continuation of the discussion 

 

The history of development and conceptual provisions of the theory of 

reading guidance are considered, and the contribution of A. N. Vaneev to its 

development is analyzed. Based on the study of the priorities of state policy, 

including the National project "Culture", it is concluded that the management of 

reading (or, in modern terminology, the promotion of reading) is now the basis of 

library science, practice and education. 
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